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  Z Á P I S N I C A 

z rokovania Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne konaného dňa 11.11.2015 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Prítomní členovia: p. Eva Struhárová, JUDr. Martin Smolka, Bc. Eduard Filo, p. Martin 

Barčák, JUDr. Ivana Hudecová, Dr. Jozef Hrubo 

 

Rokovanie viedla p. Eva Struhárová, predsedníčka komisie. 

 

Program:  

 

1. Žiadosť o podporu činnosti Dobrovoľníckeho centra v Trenčíne 

 

2. Predĺženie nájomných zmlúv na ul. Kasárenská 

 

3. Návrh na určenie nájomcov v náhradných nájomných bytoch 

 

4. Návrh na prevod majetku štátu do majetku mesta Trenčín – Azylový dom 

v Hornom Orechovom 

 

5. Informácia k úprave VZN č. 7/2009 o sociálnych službách a úhradách za  sociálne 

služby v zriaďovacej pôsobnosti Mesta Trenčín 

 

6. Rôzne 

 

P. Struhárová na základe žiadosti Ing. Vankovej navrhla prehodiť bod 4 s bodom 2. 

 

Komisia počtom hlasov 6 za, zo 6 prítomných členov komisie odsúhlasila návrh p. 

Struhárovej. 

 

Komisia počtom hlasov 6 za, zo 6 prítomných členov komisie odsúhlasila predložený 

program ako celok. 

 

 

K bodu 1. Žiadosť o podporu činnosti Dobrovoľníckeho centra v Trenčíne 

 

Predložili: p. Marta Šuriková a p. Hana Križková 

 

P. Križková: Dobrovoľnícke centrum (ďalej len „DC“) vzniklo v 09/2015. Sídli v KC 

Aktivity. Program podporuje MŠSR. Od r. 2016 bude DC pôsobiť ako občianske združenie. 

P. Šuriková: Podstatou je informovať o dobrovoľníctve v rámci mesta, výchova mládeže, aby 

sa zapájali do dobrovoľníctva. Vďaka grantu z MŠSR vytvorili webovú stránku, kde sa môžu 

dobrovoľníci hlásiť. Benefity pre mesto: práca s mládežou a rozvoj, soc. inklúzia obyvateľov, 

hlavne tých, ktorí majú obmedzené možnosti stretávania.  

P. Križková: Na SR je 7 DC, ktoré fungujú na báze sporadických grantov. 
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P. Struhárová: Spýtala sa, prečo práve KSV a VP sa tým zaoberá, či už to prezentovali aj 

niekde inde. 

P. Šuriková: Na začiatku prebiehali rokovania s p. primátorom, ktorý ich odporučil na KSV 

a VP. 

P. Struhárová: Víta DC, dobrovoľnícke práce, pozerala si návrh rozpočtu, kde je presne 

uvedené, ako by ho malo podporovať mesto. 

P. Šuriková: Je to návrh, do 03/2016 majú zabezpečené fungovanie, uchádzajú sa o podporu 

aj inde.  

P. Struhárová: Najväčšiu úlohu by tam ale zohrávalo mesto. Z jej pohľadu je odvážne sa 

napojiť na rozpočet mesta, ak nemajú za sebou ešte viditeľné výsledky. Treba aspoň 1 rok 

vykonávať nejakú prácu a potom sa uchádzať o podporu. Vo februári sa bude rozbiehať 

grantové kolo, je tam priestor pre podanie projektu. Práca DC bude možno užitočná, ale bežná 

prax je taká, že najskôr musí byť niečo vidieť a potom sa uchádzať o podporu. 

P. Šuriková: Čo sa týka doterajšej aktivity, pôsobili v KC Aktivity, majú už za sebou nejaké 

projekty, ale boli zastrešené pod KC. 2 roky sa snažia o vytvorenie profesionálneho DC. 

Reálne ako profesionálne DC vznikli až v 09/2015. Takže nejaké výsledky už sú pred tým. 

Mgr. Pavlík: Je rád, že sa mohol oboznámiť s činnosťou DC. Mesto Trenčín aktívne 

a efektívne spolupracuje s dobrovoľníkmi, najmä v oblasti bezdomovcov. Dobrovoľníci 

zabezpečujú prípravu teplej stravy a z časti aj prevádzkové fungovanie nocľahárne. 

Poradovník dobrovoľníkov existuje aj na mesiace dopredu. Je rád, že prejavili vôľu užšieho 

kontaktu s mestom. Bol by rád, keby vzali do svojej pozornosti aj toto a mestu pomohli aj 

v oblasti bezdomovectva, a potom by možno nadobudli aj iný pohľad na napojenie sa na 

mestský rozpočet.  

P. Struhárová: Mesto podporuje KC Aktivity. 

P. Šuriková: Pokiaľ chcú podporiť obyvateľov mesta, potrebujú sa dostať do centra, Juh je 

okrajová časť. Chceli by sídliť v Kultúrno-informačnom centre.  

Bc. Filo: bolo by vhodné získať odborné stanovisko z mesta, či nejde o suplovanie už 

existujúcich zamestnancov na útvare školstva a útvare sociálnych vecí. Spýtal sa, čím sa 

odlišujú od organizácií, ktoré si žiadajú o dotáciu v rámci grantov.  

P. Šuriková: V rámci grantov nie je možné žiadať peniaze na funkciu koordinátora. 

Existujúcich zamestnancov nesuplujú, ich činnosť je špecifická.  

JUDr. Hudecová: Spýtala sa, či v rámci svojej činnosti plánujú aj niečo také, ako asistenčnú 

službu pre telesne postihnutých. 

P. Šuriková: Je dôležité vybudovať systém dobrovoľníctva v Trenčíne a zvyšovať 

povedomie, aby sa ľudia mali možnosť zapojiť do dobrovoľníctva. Nemôžu byť všade, ale 

vedeli by aj telesne postihnutým ľuďom pomôcť. Pokiaľ príde jednotlivec s prosbou o pomoc, 

rozposielajú mail alebo cez databázu im vedia cielene pomôcť. 

P. Barčák:  Stotožňuje sa so slovami pani predsedníčky. Za projekt, ktorý má víziu, zdvihne 

ruku, lebo si zaslúži šancu. Ale v tomto prípade mu vadí, že sa tam nie je čoho chytiť. Pre 

neho je KC Aktivity dobrou vizitkou, ale čo zato? On to bude podporovať, ale malo to byť aj 

vo FMK. Položil otázku, čo môžu im, ako KSV ponúknuť.  

P. Struhárová: Jednou z jej vízií je urobiť poriadok v združeniach, ktoré sa pasujú, že robia 

to a to a pýtajú príspevok. Nie je proti DC, môžu ich podporiť. Už určitá podpora je, že majú 

strechu nad hlavou. Čo sa týka iných priestorov pre nich, to by malo byť prerokované na inej 

komisii, ale z finančného hľadiska,  žiadne združenie, ktoré nie je zriadené mestom alebo 

TSK, nedostane hneď príspevok. Aj súkromné MŠ čerpajú najskôr z vlastných zdrojov – 

niekto je ich zriaďovateľ a ten ich podporuje.  

P. Šuriková: napr. MŠ majú školné, ale toto je služba pre občanov, z ktorej sa nedá spraviť 

platená služba. 
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UZNESENIE č. 61 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, 1 sa zdržal hlasovania, zo 6 prítomných členov komisie 

berie na vedomie Žiadosť o podporu činnosti Dobrovoľníckeho centra v Trenčíne 

a podporuje ich činnosť, ale finančnú činnosť navrhujú podporiť prostredníctvom grantu. 

Komisia sa prikláňa k bezplatnému využívaniu priestorov KC Aktivity.  

 

 

K bodu 2. Návrh na prevod majetku štátu do majetku mesta Trenčín – Azylový dom   

                  v Hornom Orechovom 

 

Predložila: Ing. Gabriela Vanková 

 

Ing. Vanková: materiál bol prerokovaný aj vo FMK, ktorá ho odporučila schváliť, ale kvôli 

účelu je návrh prerokovávaný aj v KSV a VP. Ide o nehnuteľnosti vo vlastníctve Slovenskej 

republiky, v správe Detského domova Lastovička, Trenčín, nachádzajúceho sa v časti Horné 

Orechové, od centra mesta Trenčín vzdialené približne 6 km. Areál bol využívaný na 

projektovaný účel, t.j. na krátkodobé bývanie maloletých cudzincov. V súčasnosti je areál 

nevyužívaný a pre vlastníka ide o prebytočný majetok. Nakoľko v meste Trenčín absentujú 

predovšetkým sociálne služby krízovej intervencie, mesto hľadá možnosti, kde by bolo možné 

postupne zriadiť tieto „nedostatkové“ služby. Pre časť týchto služieb sa naskytuje riešenie v 

areáli nehnuteľností bývalého azylového zariadenia v časti Horné Orechové. Kapacita 

nocľahárne, ktorú prevádzkujú SSmTN na Nešporovej ulici č. 8 v Trenčíne, je 

poddimenzovaná a obmedzená na celkovú kapacitu 16 miest a to iba na účel prenocovania. 

Z tohto dôvodu je potrebné pomôcť riešiť nepriaznivú životnú situáciu tým spoluobčanom, 

ktorí ju majú záujem riešiť formou vlastnej resocializácie a súčasné poskytnutie prenocovania 

a „požitia“ podanej večere ich nemotivuje ku zmene v ich živote. Rozšírenie súčasne 

poskytovanej sociálnej služby v nocľahárni by mohla riešiť sociálna služba poskytovaná v 

útulku. Mesto Trenčín má záujem predmetné nehnuteľnosti získať do svojho vlastníctva v 

súlade so zákonom za účelom poskytovania všeobecne prospešných služieb – zriadenie útulku 

ako sociálnej služby krízovej intervencie celoročnou pobytovou formou fyzickej osobe, ktorá 

sa ocitla v nepriaznivej životnej situácii v zmysle § 26 zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych 

službách,  a to najmä: ubytovanie na určitý čas, sociálne poradenstvo, pracovnú terapiu, 

pomoc pri uplatňovaní práv a právom chránených záujmov, nevyhnutné ošatenie a obuv, 

vytváranie podmienok na prípravu, výdaj stravy alebo výdaj potravín, vykonávanie 

nevyhnutnej základnej osobnej hygieny, pranie žehlenie a údržbu bielizne a šatstva, záujmovú 

činnosť, vytváranie podmienok na resocializáciu klientov cez resocializačné a rehabilitačné 

programy a činnosti komunitného centra. Zámer mesta zriadiť útulok ako sociálnu službu 

krízovej intervencie je v súlade s platným územným plánom mesta. Po vytvorení útulku je v 

daných priestoroch možné umiestniť odhadom cca 20 až 30 osôb. Hlavná budova má spolu 

cca 670 m2 úžitkovej plochy, z toho prízemie cca 460 m2 a 1. poschodie cca 210 m2. V 

zmysle platného ÚPN je možné budovu nadstaviť na 2 NP + podkrovie.  

P. Barčák: ako člen VMČ Západ vyjadril nesúhlas s vybudovaním takéhoto zariadenia v tejto 

lokalite kvôli obyvateľom Zámostia, nakoľko v tomto území sa už nachádzajú bunky a soc. 

byty na ul. Kasárenská. Cena je dobrá, ale bolo povedané, že je nezmysel takéto niečo riešiť 

v Hornom Orechovom. Je proti. 

P. Struhárová: V každom zariadení tohto typu sa dá robiť aj resocializácia, doprava by bola 

síce obtiažna, ale podľa nej ten útulok by tam byť mohol. 
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Mgr. Pavlík: bude to uzavreté, ľudia nebudú mať možnosť rozptylu po okolí. Je to ideálny 

priestor. Mesto zabezpečí budovu a odovzdá niekomu, kto to bude prevádzkovať.  

P. Struhárová: Pre mesto by bolo vítané, keby prevádzku niekomu odovzdalo, ale 

samozrejme by muselo spolupracovať.  

Ing. Vanková: od nadobudnutia má mesto 2 roky nato, aby tam túto činnosť rozbehlo a 5 

rokov je potrebné ju udržať. Priestory sú vo veľmi dobrom stave, sú tam plastové okná.  

 

UZNESENIE č. 62 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, 1 sa zdržal hlasovania, zo 6 prítomných členov komisie 

odporúča, aby areál nehnuteľností bývalého azylového zariadenia v časti Horné Orechové, 

ktorý chce mesto kúpiť, slúžilo na účel poskytovania všeobecne prospešných služieb – 

zriadenie útulku ako sociálnej služby krízovej intervencie. 

 

 

K bodu 3. Návrh na určenie nájomcov v náhradných nájomných bytoch 

 

Predložila: Mgr. Daniela Beniačová 

 

Ing. Beniačová: Mesto Trenčín v súčasnej dobe realizuje podľa zákona č. 261/2011 Z. z. 

v znení neskorších predpisov kúpu bytov ako náhradných nájomných bytov, pretože má 

povinnosť poskytnúť bytovú náhradu nájomcom, ktorým boli vypovedané nájomné vzťahy 

k bytom v zmysle zákona č. 260/2011 Z.z. v znení neskorších predpisov. Celkovo by malo 

mesto obstarať 27 náhradných nájomných bytov, zatiaľ je v rôznom štádiu príprav odkúpenie 

13 náhradných nájomných bytov. Po schválení kúpy konkrétneho bytu do vlastníctve Mesta 

Trenčín na zasadnutí MsZ je následne uzatvorená kúpna zmluva s vlastníkom bytu. Táto 

zmluva je jedným z podkladov k žiadosti o poskytnutie dotácie na obstaranie náhradného 

nájomného bytu adresovanej Ministerstvu dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja SR. 

Zmluvu o poskytnutí dotácie uzatvára ministerstvo s Mestom Trenčín a finančné prostriedky 

sú poukázané na účet vlastníka bytu.  

Vzhľadom k tomu, že zmluva o poskytnutí dotácie určuje mestu lehotu 3 mesiace od 

podpísania zmluvy od poskytnutí dotácie na dokladovanie vlastníctva bytu, doloženie kópie 

nájomných zmlúv a menného zoznamu nájomcov a členov, ktorí žijú spoločne v domácnosti, 

je potrebné určiť nájomcov bytov skôr ako sa mesto stane vlastníkom bytu. Do mestského 

zastupiteľstva bude predložený návrh na určenie nájomcov jednotlivých náhradných 

nájomných bytov s tým, že nájomná zmluva bude uzatvorená za podmienky, že mesto sa 

stane vlastníkom bytu. 

V zmysle § 13 zákona č. 260/2011 Z.z. o ukončení a spôsobe usporiadania nájomných 

vzťahov k bytom musí mesto uzatvoriť s nájomcom písomnú nájomnú zmluvu na dobu 

neurčitú. Zmluva musí obsahovať najmä: 

 a) identifikačné údaje prenajímateľa a nájomcu,  

 b) zoznam osôb tvoriacich spoločne domácnosť nájomcu,  

 c) údaje o predmete nájmu,  

 d) začiatok nájmu,  

 e) dobu nájmu,  

 f) výšku mesačného nájomného,  

 g) výšku úhrady za plnenia spojené s užívaním bytovej náhrady a spôsob jej výpočtu,  

 h) opis stavu bytovej náhrady a opis jej príslušenstva,  

 i) identifikáciu a odpis stavu elektromeru, plynomeru a vodomeru,  
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 j) podrobné podmienky pre uskutočňovanie zmien stavu a vybavenia bytovej náhrady,  

 k) podmienky skončenia nájmu,  

 l) predkupné právo nájomcu podľa osobitného predpisu (zák.č. 182/1993 Zb. o 

vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení neskorších predpisov) 

 

V súčasnej dobe je možné určiť za nájomcov bytov nasledovných oprávnených 

žiadateľov: 

1. Mária Blašková sa stane nájomcom 1- izb. bytu č. 19 na Legionárskej ul. 655/39 

v Trenčíne 

2. Katarína Hartmanová sa stane nájomcom 1- izb. bytu č. 35 na Ul. 28.októbra 1173/8 

v Trenčíne 

3. Janka Vidová sa stane nájomcom 1- izb. bytu č. 45 na Beckovskej ul. 1184/3 

v Trenčíne 

4. Viera Meravá sa stane nájomcom 2- izb. bytu č. 6 na Ul. gen. Viesta 1666/16 

v Trenčíne 

5. Jozef Hatlas a manž. Emília sa stanú nájomcami  2- izb. bytu č. 61 na Legionárskej 

ul. 655/41 v Trenčíne 

6. JUDr. Miloš Kozák a manž. Mária sa stanú nájomcami 2- izb. bytu č. 4 na 

Inoveckej ul. 1139/16 v Trenčíne 

7. Jozef Antošík a manž. Oľga sa stanú nájomcami 2- izb. bytu č. 2 na Ul. Martina 

Rázusa 1464/17 v Trenčíne 

8. Jozef Kuric sa stane nájomcom 2- izb. bytu č. 9 na Ul. Dlhé Hony 1164/44 v Trenčíne 

9. Zdeňka Donková sa stane nájomcom 3- izb. bytu č. 4 na Ul. Mateja Bela 2500/7 

v Trenčíne 

10. Mário Zaťovič sa stane nájomcom 3- izb. bytu č. 72 na Ul. K Výstavisku 530/9 

v Trenčíne 

11. Andrej Porubský a manž. Eva sa stanú nájomcami 3- izb. bytu č. 2 na Ul. 

Soblahovská 1106/19 v Trenčíne 

12. Ondrej Murko a Darina Murková sa stanú nájomcami 3- izb. bytu č. 12 na Ul. 

K Výstavisku 527/4 v Trenčíne 

13. Oto Ferenc a manž. Mária sa stanú nájomcami  3- izb. bytu č. 13 na Ul. Martina 

Rázusa 1472/42 v Trenčíne 

 

Ing. Beniačová: keby došlo k vyprataniu nájomcu z dôvodu neplatenia nájomného, byt 

zostáva mestský. Keby došlo k úmrtiu pôvodného nájomcu, nájom by prešiel na jeho deti. 

  

UZNESENIE č. 63 

  

Komisia berie na vedomie Návrh na určenie nájomcov v náhradných nájomných 

bytoch. 

 

 

K bodu 4. Predĺženie nájomných zmlúv na ul. Kasárenská 

 

Predložila: Mgr. Vladimíra Halienková 

 

Nájomca: Soňa Balážová – má nedoplatok 1 mes. na nájomnom a tiež na KO 

 

P. Barčák: vždy bude proti keď nájomcovia majú nedoplatky voči mestu.  
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Členovia komisie predniesli nasledovné návrhy: 

1. je potrebné prehodnotiť výšku nájomného, ktorá je v bunke vyššia ako v murovanom 

byte a taktiež prehodnotiť zvýšenie nájomného,  

2. zistiť, či je možné v mestských bytoch a bunkách na ul. Kasárenská zriadiť 

množstvový zber, a teda KO by bol zahrnutý v nájomnom, ako je to aj v mestských 

nájomných bytoch na ul. Východná 

3. zistiť, či je možné dať rozdielnu výšku nájomného neplatičom a platičom 

4. dávať do materiálov na prerokovanie len nedoplatky na KO, ktoré sú vymáhateľné – 

teda od r. 2005 

 

 

UZNESENIE č. 64 

 

Komisia počtom hlasov 6 za, zo 6 prítomných členov komisie odporúča prerokovanie 

žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy k 1- izbovému bytu  č. 2 na ul. Kasárenská 1725/5A 

vo vlastníctve mesta Trenčín Soni Balážovej odložiť na nasledujúce zasadnutie Komisie 

sociálnych vecí a verejného poriadku s tým, že menovaný nájomca bude na nasledujúce 

zasadnutie komisie, ktoré sa uskutoční dňa 07.12.2015 pozvaný na prerokovanie jeho 

situácie s členmi komisie. 

 

 

Nájomca: Ján Medo – má poplatky za nájomné aj KO uhradené 

 

UZNESENIE č. 65 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, 1 proti, zo 6 prítomných členov komisie odporúča 

žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy k 1-izbovému bytu č. 8 na ul. Kasárenská 1725/5A vo 

vlastníctve mesta Trenčín Jána Meda vyhovieť na dobu určitú – 2 roky, s účinnosťou odo 

dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená do 31. 12. 2017. 

 

Odôvodnenie: 

Žiadateľ má platnú nájomnú zmluvu do 31.12.2015 na 1-izbový byt č. 8 na ul. 

Kasárenská 1725/5A.  

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 16 bytových jednotiek na ul. Kasárenská 1725/5A, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Pri opakovanom uzavretí nájomnej zmluvy môže žiadateľ uzavrieť nájomnú zmluvu aj 

s fyzickou osobou žijúcou v domácnosti s mesačným príjmom, ktorý k 31. decembru 

kalendárneho roka predchádzajúceho roku opakovaného prenájmu nájomného bytu: 

a) nie je vyšší ako triapolnásobok životného minima domácnosti oprávnenej osoby 

podľa § 22 ods. 3 písm. a),  

b) nie je vyšší ako štyriapolnásobok životného minima domácnosti oprávnenej osoby 

podľa § 22 ods. 3 písm. b). 

Príjmy sa posudzujú spoločne podľa osobitného predpisu (zákon č. 601/2003 Z. z. 

o životnom minime v znení neskorších predpisov). 
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Uvedený nájomca, ktorý žiada o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu, neprevyšuje triapolnásobok 

životného minima 

- neporušil ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve 

- riadne a včas si platí predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

-  

Spoločným užívateľom bytu je: 

- dcéra Michaela Durajová 

 

 

Nájomca: Jozef Mandinec – majú nedoplatky na KO 

 

UZNESENIE č. 66 

 

Komisia počtom hlasov 6 za, zo 6 prítomných členov komisie odporúča prerokovanie 

žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy k 1- izbovému bytu  č. 11 na ul. Kasárenská 1725/5A 

vo vlastníctve mesta Trenčín Jozefa Mandinca odložiť na nasledujúce zasadnutie Komisie 

sociálnych vecí a verejného poriadku s tým, že menovaný nájomca a jeho družka 

Marcela Barčíková budú na nasledujúce zasadnutie komisie, ktoré sa uskutoční dňa 

07.12.2015 pozvaní na prerokovanie ich situácie s členmi komisie. 

 

Členovia komisie predniesli otázku, na ktorú žiadajú odpoveď: Ako sa postupuje a či je 

možné vymáhať a akým spôsobom poplatok za komunálny odpad? Od akej sumy je možné 

poplatky vymáhať? 

 

 

Nájomca: Peter Mellen – synovec žijúci v byte má nedoplatky na KO  

 

UZNESENIE č. 67 

 

Komisia počtom hlasov 6 za, zo 6 prítomných členov komisie odporúča prerokovanie 

žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy k 1- izbovému bytu  č. 12 na ul. Kasárenská 1725/5A 

vo vlastníctve mesta Trenčín Petra Mellena odložiť na nasledujúce zasadnutie Komisie 

sociálnych vecí a verejného poriadku s tým, že menovaný nájomca a jeho synovec 

Rastislav Komloš budú na nasledujúce zasadnutie komisie, ktoré sa uskutoční dňa 

07.12.2015 pozvaní na prerokovanie ich situácie s členmi komisie. 

 

 

Na zasadnutie komisie sa dostavila p. Soňa Balážová, ktorá uviedla, že nemá 

zaplatené nájomné za október z dôvodu, že nedostala dávku, keď ju dostane, zaplatí. Čo sa 

týka komunálneho odpadu, spláca ho v rámci svojich finančných možností. 

Členovia komisie: upozornili p. Balážovú, že komunálny odpad je potrebné platiť aspoň 

v splátkach. Táto komisie nie je schopná akceptovať neplatenie. 

JUDr. Smolka: upozornil p. Balážovú, že keď od mesta niečo žiada, musí mať vyrovnané 

záväzky voči mestu. 
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UZNESENIE č. 68 

 

Komisia počtom hlasov 6 za, zo 6 prítomných členov komisie odporúča prerokovanie 

žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy k 1- izbovému bytu  č. 2 na ul. Kasárenská 1725/5A 

vo vlastníctve mesta Trenčín Soni Balážovej odložiť na nasledujúce zasadnutie Komisie 

sociálnych vecí a verejného poriadku s tým: 

-  že sa uvidí, ako pani Balážová pokročila s platením komunálneho odpadu, 

- že pani Balážová bude predvolaná na nasledujúce zasadnutie komisie, ktoré sa 

uskutoční dňa 07.12.2015.  

 

 

K bodu 5. Informácia k úprave VZN č. 7/2009 o sociálnych službách a úhradách za   

                  sociálne služby v zriaďovacej pôsobnosti Mesta Trenčín 

 

Predložila: p. Eva Struhárová 

 

P. Struhárová: snažia sa o to, aby nové VZN malo postupnosť podľa zákona č. 448/2008 Z.z. 

o sociálnych službách, niektoré nepotrebné veci vypustili. Je to stále v rovine návrhu, ešte sa 

k tomu stretnú. Informovala o nasledovných zmenách vo VZN: 

- čl. 12 - prepravná služba – nemusí sa poskytovať na základe zmluvy 

- zvážiť položku „Merač el. energie“ v cenníku – každý má svoj elektromer 

- čl. 14 - zapracovať denné centrá seniorov, ktoré sú priamo napojené na rozpočet mesta; 

prehodnotiť, či naozaj potrebujeme toľko denných centier, zvážiť zavedenie platenia 

členského v kluboch 

- čl. 7 - zaviesť poplatok v nocľahárni 0,10 € za vypratie šatstva (aktuálne sa platí len 

poplatok 0,50 € za nocľah) 

- doplniť v čl. 8 – Zariadenie pre seniorov – „Prijímateľ sociálnej služby prijatý do ZPS 

z iných vážnych dôvodov neplatí úhradu za odborné činnosti“ 

- čl. 10 – doplniť – „Prijímateľ sociálnej služby platí úhradu za sociálne služby 

bezhotovostným prevodom, poštovou poukážkou, vkladom hotovosti na bankový účet 

poskytovateľa sociálnej služby“ 

- prílohou č. 1 bude cenník v ZpS na ul. Lavičkova, prílohou č. 2 bude cenník v ZOS na ul. 

Piaristická, pričom v obidvoch cenníkoch je upratovanie zvlášť a pranie, žehlenie a údržba 

šatstva a bielizne zvlášť; cenníky zjednodušili, nakoľko boli moc obšírne 

- prílohou č. 3 bude cenník za opatrovateľskú službu 

 

UZNESENIE č. 69 

 

Komisia berie na vedomie Informáciu k úprave VZN č. 7/2009 o sociálnych službách 

a úhradách za sociálne služby v zriaďovacej pôsobnosti Mesta Trenčín. 

 

 

K bodu 6. Rôzne 

 

Mgr. Halienková: predložila list z kancelárie prezidenta SR, v ktorom sa p. Marta Medová 

sťažuje, že jej doteraz zo strany mesta nebol pridelený byt, i keď žiadosť má podanú dlhé 

roky – od r. 1994. S manželom sú seniori, bývajú na ubytovni. Jej sťažnosť bola v minulosti 

riešená i Útvarom kontroly MsÚ v Trenčíne.  
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UZNESENIE č. 70 

 

Komisia počtom hlasov 6 za, zo 6 prítomných členov komisie berie na vedomie 

žiadosť o pomoc v bytovej problematike pani Marty Medovej a pri najbližšom prideľovaní 

bytov sa ňou bude zaoberať. 

 

 

Mgr. Marcinátová: predložila odpovede na požiadavky z predchádzajúceho zasadnutia 

komisie: 

 Dr. Hrubo: spýtal sa, či by bolo možné, aby všetci seniori v meste Trenčín, ktorí majú 

v meste Trenčín trvalý pobyt, mali zadarmo MHD, nakoľko aktuálne majú MHD 

zadarmo len seniori nad 70 r. 

Odpovedal UHA: S touto požiadavkou sa momentálne neuvažuje v rámci dopravy.  

Budeme sa ňou zaoberať pri Tvorbe nového cenníka MHD, k jeho úprave dôjde po 

zmene grafikonu.  

 Členovia komisie vyjadrili požiadavku, aby bola od budúceho roku na Útvare 

sociálnych vecí zriadená funkcia terénneho pracovníka. 

Odpovedal KPRI, KPRE ÚSV: Vzhľadom na to, že pre útvar sociálnych vecí je 

potrebné zriadenie terénneho sociálneho pracovníka uvažujeme s touto pozíciou v 

návrhu rozpočtu na rok 2016. 

 

Členovia komisie: uzhodli sa na tom, že terénny pracovník musí byť odborník, ktorý je 

schopný ísť do terénu a mapovať situáciu. Vyjadrili požiadavku, aby terénny pracovník bol 

fyzicky aj odborne spôsobilý na výkon terénnej sociálnej práce. 

 

P. Fiala (verejnosť): Na stanici sa ide stavať terminál, majú sa ohľadom toho schvaľovať 

materiály. Je tam ohrozená 1 železničiarska bytovka, kde žije 19 rodín so 60 obyvateľmi. 

Bude uskutočnená prezentácia pre poslancov, kde sa zúčastni investor a architekti z mesta – 

z praxe (nie z úradu). Poprosil poslancov, aby sa aj oni zúčastnili. Termín bude po dohode 

ešte spresnený. 

 

Mgr. Pavlík: obrátila sa na neho p. Drgová z MŠ na ul. 28. októbra s prosbou, aby v návrhu 

rozpočtu na budúci rok navýšili sumu na opravu strechy a inštalácie. P. Drgová upozornila, že 

strecha je vo veľmi zlom stave a je to veľmi akútne. Na opravu strechy by to bolo cca o 30 tis. 

€ a na inštaláciu cca o 10 tis. €. Mgr. Pavlík požiadal komisiu, aby zvážila, či tento návrh 

akceptuje.  

 

Na záver p. Struhárová, predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a 

ukončila zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku.  

 

 

              Eva Struhárová v.r. 

                      predsedníčka komisie 

 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Marcinátová, garant komisie,  

    dňa 18.11.2015  


